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Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Hogy állunk fusarium ügyben? címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A rendelkezésemre álló információk szerint a Magyar Élelmiszerbiztonsági Hivatal (MÉBIH) 2008 -
ban átfogó vizsgálatot végzett egyes élelmiszer termékek az un . mikotoxin szennyeződésével
kapcsolatosan . Ezen vizsgálatokat kiegészítették más szervezetek által végzett vizsgálatok is ,
amelyek eredménye szintén a MÉHIB rendelkezésére áll .

Ezzel kapcsolatosan kérdéseim a következ ők:

n Hány mintát vizsgált meg a MÉHIB vagy az MgSZH laboratóriuma, vagy a Wesslin g
laboratórium vagy a Gabona Kontroll laboratórouma ?

n Mikor történtek az egyes vizsgálatok és milyen mikotoxin szintet állapítottak meg ?

n Kérem, hogy a minden vizsgálat esetén külön jelöljék a vizsgálat id őpontját az a mért
mikotoxin szintet valamint jelöljék, hogy ha az egészségügyi határérték 100 %, akkor hán y
% a mért érték?

n A vizsgálati eredmények ismeretében milyen intézkedéseket tettek 2008-ban ?

n Az intézkedések végrehajtásába kiket milyen szervezeteket vontak be és milye n
nyilvánosságot kaptak ezek az intézkedések?

n Az FVM és szakmai háttérintézményeinek becslése szerint a magyar lakosság hány
százaléka kap naponta a WHO által elfogadott határértéknél nagyobb toxin terhelést a
pékárúk, lisztkészítmények fogyasztásán keresztül ?

n Kérem külön jelölje meg a kért adatot a feln őtt lakosság és a gyermekek vonatkozásában ?
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n Kérem tájékoztatását, hogy milyen élettani, egészségügyei hatásai vannak a határértéke t
meghaladó rendszeres mikotoxin bevitelnek ?
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